

DERU[®]

Produktkatalog

2023 /2024



be
to
be

Bildkatalog

DERU[®] Glaswarenvertrieb GmbH

Lagerhausstr. 4-6
D-96052 Bamberg
info@derudesign.com
www.derudesign.com

Tel: +49 (0) 951 96579-0
Fax: +49 (0) 951 96579-13

Verkauf:
Buchhaltung:

Tel: +49 (0) 951 96579-14
Tel: +49 (0) 951 96579-16

Agencies

Belgium, France, Netherlands

SA Girbal - Le Soin du Vin NV
Sporwegstraat 11
B-1601 Sint-Pieters-Leeuw Ruisbroek
Séverine Lekeux
info@girbal.be or severine@girbal.de

Tel: +32 (0) 2 511 45 60

Italy

Simona Fiaschi
Commerciale Sant'Orsola S.r.l.
Via Vittorio Colonna 25
IT-20149 Milano
sorsola@tin.it
simonafiaschi59@gmail.com

Tel: +39 (0) 2 43998661
Fax: +39 (0) 2 43412449
Mobil: +39 (0) 331 1823475

Bankkonten:

Sparkasse Bamberg DE21 7705 0000 0578 0156 12

SWIFT Payment MT 100:

Paying Bank: Bayerische Landesbank München
BYLADEMM
Beneficiarys Bank: Sparkasse Bamberg BYLADEMM
Account-No: 578 015 612 Banking Code: 770 500 00

IBAN Payment:

pay to: Sparkasse Bamberg
SWIFT BIC: BYLADEM1SKB
IBAN: DE21 7705 0000 0578 0156 12
(only :AT,BE,DK,ES,FI,FR,GB,GF,GI,GP,GR,IE,IT,LU, MQ,NL,PT,RE,SE)

for:

Lieferbedingung:

Preise verstehen sich per Stück o. Set, ab Lager Bamberg, zzgl. der gesetzlichen Umsatzsteuer.

Zahlungsbedingungen:

Rechnungen sind zahlbar innerhalb 10 Tagen mit 2% Skonto, oder innerhalb 30 Tagen ohne jeden Abzug. Bei Zahlung durch Bankeinzug abzüglich 3% Skonto innerhalb von 8 Tagen.

Es gelten ausschließlich unsere AGB s auf der letzten Seite.

Reg. Gericht Bamberg HRB Nr. 294

Ust-ID: DE 811282683

Geschäftsführerin: Stefanie Eisenacher

Lizenzrechtlicher Hinweis: Fotos und Medien von DERU:

Wir weisen darauf hin, dass die Verwendung aller Foto- grafien und Medien unseres Katalogs sowie unserer

Homepage auf eigenes Risiko erfolgt. Ausreichende Lizenzierungen zur Verwendung der Bilder können wir nicht garantieren.

License law note - DERU Media / Pictures:

We would like to point out that the use of all photographs and media of our catalog and on our website is at your own risk. We cannot guarantee sufficient licenses to use the images.

DERU[®] Glaswarenvertrieb GmbH ist seit fast 50 Jahren in der Produktion und im Vertrieb von hochwertigen Glaswaren ein kompetenter Partner für Industrie und Handel. Wir sind ein deutsches Unternehmen mit Hauptsitz in Bamberg und Produktion in Osteuropa.

Hochwertiges Glas ist unsere Kompetenz

Unser Name steht für hochwertige Glasqualität und exzellenter Verarbeitung, ansprechendes Design und langjährige Erfahrung in der handwerklichen Glasmanufaktur sowohl für die Auftragsfertigung von Großserien als auch für kleinere Sonderanfertigungen. Geschulte Glasmacher setzen Ihre exklusiven Entwürfe mit größter Sorgfalt um. Gerne unterstützen wir Sie auch bei der Formulierung und Gestaltung Ihrer Ideen.

Neben der klassischen Handfertigung im Mundblasverfahren, bieten wir Glasverarbeitung durch Pressen und Schleudern. Eine Vielzahl von Veredelungstechniken wie Dekorschliff, Gravur, Handmalerei, Sandstrahlung und Eichen runden unsere Fertigungsmöglichkeiten ab. Die eigene DERU Kollektion stellt darüber hinaus eine reichhaltige Auswahl an formschönen Produkten aus den Bereichen Floristik, Gedeckter Tisch, Dekoration, Beleuchtung und Geschenkartikel zur Verfügung.

Ihre Zeit ist kostbar – wir liefern direkt

Auf Wunsch liefern wir Ihre Bestellungen auf direktem Wege ab Werk zu Ihnen. Unser Lager in Bamberg bietet Ihnen die Möglichkeit auch kurzfristige Sonderbedarfe umgehend zu decken.

For almost 50 years, **DERU**[®] Glaswarenvertrieb GmbH has been a competent partner in manufacturing and distribution of premium glassware. The German company has its headquarters in Bamberg (Bavaria) and production in Eastern Europe.

Premium glassware is our expertise

Our name stands for high-quality glass, excellent craftsmanship, appealing design and many years of experience in artisan glass production. Whether it be large-scale contract manufacturing or production of custom-made glassware on a smaller scale, we offer solutions tailored to your individual needs. Well-trained glassblowers will carefully convert your exclusive design ideas into a product. If desired, we also offer expert advice and assistance with regard to formulating and arranging your ideas.

In addition to conventional manual production, we have extensive experience in the areas of centrifuge and press glass technology. A multitude of finishing techniques like decorative cutting, handpainted ornaments, sandblasting and calibration complete our manufacturing possibilities.

Additionally, the DERU collection provides you with a wide selection of products in the categories floristics, festive table, decoration, lighting and gift items.

We value your time - and deliver directly to you

Upon request we deliver your orders directly from the production site to you. Special demands can be met even upon short notice by means of our storage facility in Bamberg.

Liefersortiment

product range

Krüge <i>Pitchers</i>	5
<i>Decanter</i> decanter	6
Karaffen <i>carafes</i>	13
Flaschen <i>bottles</i>	14
Kelche, Becher, Seidel <i>mugs, tumblers, stemware</i>	17
Schalen & Teller <i>bowls & plates</i>	20
Glocken <i>covers</i>	21
Vasen <i>vases</i>	22
Verschiedenes <i>various products</i>	23
Verkaufs- und Lieferbedingungen <i>terms of sale and delivery</i>	25

Hinweis: * markierte Artikel sind nicht ständig verfügbar
notice: * marked products are not available constantly

ANTWERPEN

122310	 Krug Antwerpen 0,25l <i>pitcher Antwerpen 0,25l</i>	10/7,5/11 6 Stk/pcs
122360	 Krug Antwerpen 1,5l <i>pitcher Antwerpen 1,5l</i>	16,5/13/20 1 Stk/pcs
122380	 Krug Antwerpen 0,2l /-/ CE geeicht <i>pitcher Antwerpen 0,2l /-/ measured</i>	9,5/7/10,5 6 Stk/pcs
122390	 Krug Antwerpen 0,25l /-/ CE geeicht <i>pitcher Antwerpen 0,25l /-/ measured</i>	10/7,5/11 6 Stk/pcs
122400	 Krug Antwerpen 0,5l /-/ CE geeicht <i>pitcher Antwerpen 0,5l /-/ measured</i>	13/9,5/14,5 6 Stk/pcs
122410	 Krug Antwerpen 1,0l /-/ CE geeicht <i>pitcher Antwerpen 1,0l /-/ measured</i>	15,5/11,5/17,5 1 Stk/pcs
122420	 Krug Antwerpen 1,5l /-/ CE geeicht <i>pitcher Antwerpen 1,5l /-/ measured</i>	16,5/13/20 1 Stk/pcs






NEU

DUBLIN

123102	 Krug Dublin 1,0l <i>pitcher Dublin 1,0l</i>	16/14/15 1 Stk/pcs
123103	 Krug Dublin 1,5l <i>pitcher Dublin 1,5l</i>	19/16/17,5 1 Stk/pcs



LISSABON

122090	 Krug Lissabon 0,75l <i>pitcher Lissabon 0,75l</i>	15,5/9/19 1 Stk/pcs
122100	 Krug Lissabon 1,0l <i>pitcher Lissabon 1,0l</i>	16,5/9,5/20 1 Stk/pcs
122110	 Krug Lissabon 1,5l <i>pitcher Lissabon 1,5l</i>	19/11/24,5 1 Stk/pcs



ASTORIA

110196



Decantierpokal Astoria 1,5l
decanter Astoria 1,5l

14,5/14,5/30
1 Stk/pcs



ALLROUND

132213



Decanter Allround 1,5l
decanter Allround 1,5l

19,5/19,5/25
1 Stk/pcs



AVALLON

132202



Decanter Avallon 1,5l
decanter Avallon 1,5l

18/18/25
1 Stk/pcs



CARDINAL

*132148



Decanter Cardinal 1,0l
decanter Cardinal 1,0l

19,5/19,5/31
1 Stk/pcs



CAROL

110197



Decantierpokal Carol 1,3l
decanter Carol 1,3l

16,5/16,5/27
1 Stk/pcs



CLASSICO

132103



Decanter Classico 1,4l
decanter Classico 1,4l

22/22/22,5
1 Stk/pcs



FIRENZE

132105



Decanter Firenze 1,5l
decanter Firenze 1,5l

20/20/22
1 Stk/pcs



FIRENZE (Mini/ Micro)

132114



Mini Decanter Firenze 0,5l
mini decanter Firenze 0,5l

14,5/14,5/16
1 Stk/pcs

132140



Micro Decanter Firenze 0,25l
micro decanter Firenze 0,25l

11,5/11,5/12,5
2 Stk/pcs



FIRENZE (Mit Henkel/ with handle)

132392



Decanter Firenze 1,5l mit Henkel
decanter Firenze 1,5l with handle

20/20/22,5
1 Stk/pcs



FRIIO

132121



Decanter Frio 1,3l mit Eisschale, 2tlg.
decanter Frio 1,3l ice cup, 2pcs.

22/22/21,5
1 Set/Set



GIACOMO

*132600



Decanter Giacomo 0,4l
decanter Giacomo 0,4l

7,5/7,5/21,5
2 Stk/pcs



GRANDES ALPES

132579



Decanter Grandes Alpes 1,8l
decanter Grandes Alpes 1,8l

20/20/29,5
1 Stk/pcs



MACABEO

*132623



Decantierset Macabeo 0,9l
set Macabeo 0,9l

12,6/12,6/33
1 Set/Set



MERLINO

132190



Decanter Merlino 1,3l
decanter Merlino 1,3l

22,5/22,5/21,5
1 Stk/pcs



MODENA

132104



Decanter Modena 1,5l
decanter Modena 1,5l

22/22/23
1 Stk/pcs



PORTOFINO

*132586



Decanter Portofino 1,5l
decanter Portofino 1,5l

10/10/33
1 Stk/pcs



PRESTIGE

110195



Decantierpokal Prestige 1,5l
decanter Prestige 1,5l

16/16/31
1 Stk/pcs



RESERVA

132212



Decanter Reserva 0,7l schräg, mit Durchgriff
decanter Reserva 0,7l oblique, with opening

8/17,5/34
1 Stk/pcs



SELECTION

132129



Decanter Selection 2,0l Stopfen matt
decanter Selection 2.0l frosted stopper

23/23//28
1 Stk/pcs

900224

Stopfen Selection 135mm matt
stopper Selection 135mm frosted



NEU

SOLE

132463



Decanter Sole 0,7l
decanter sole 0,7l

19,5/19,5/20
1 Stk/pcs



NEU

VIVA

132462



Decanter Viva 0,7l
Decanter Viva 0,7l

21,5/21,5/22,5
1 Stk/pcs



LUXOR

***132280**Karaffe Luxor 1,0l
*caraffe Luxor 1,0l*15/14/38
1 Stk/pcs

ABERDEEN

*132613



Flasche Aberdeen 0,75l
bottle Aberdeen 0,75l

11,6/11,6/24,5
1 Stk/pcs



ARBONNE

132223



Flasche Arbonne 0,75l
bottle Arbonne 0,75l

14,5/14,5/23,5
1 Stk/pcs



HIGHLANDS

132206



Flasche Highlands 1,0l
bottle Highlands 1,0l

10/10/27
1 Stk/pcs



LEGACY

*132207



Flasche Legacy 0,8l
bottle Legacy 0,8l

10,5/10,5/26
1 Stk/pcs



MALT

132233



Flasche Malt 0,7l
bottle Malt 0,7l

11/11/21
1 Stk/pcs



METROPOLITAN

*132614



Flasche Metropolitan 1,2l mit Korken
bottle Metroplitan 1,2l with cork

12/12/29
1 Stk/pcs



SPRINGWOOD

*132209



Flasche Springwood 0,8l optisch 12x
bottle Springwood 0,8l optical 12x

11/11/36
1 Stk/pcs



WILLIAM

*132622



Flasche William 0,8l
bottle William 0,8l

12,5/12,5/27
1 Stk/pcs



BASIC

*116555



Becher Basic 420ml HB
tumbler Basic 420ml HB

7/7/15,5
4 Stk/pcs



BIARRITZ

*115103



Becher Biarritz 330ml DOF optisch 38x
tumbler Biarritz 330ml DOF optical 38x

9/9/10
4 Stk/pcs



NEU

BOCKBIERBECHER

108030



Bockbierbecher 0,4l
beer glass Bockbierbecher 0,4l

9/9/23
1 Stk/pcs



PASSAU

104291



Bierseidel Passau 0,5l
beer mug Passau 0,5l

13/9/16,5
6 Stk/pcs



PFALZBECHER

115065



Pfalzbecher 0,25l /- CE geeicht, Schliff
wine tumbler 0,25l /- measured, engraving

7/7/11,5
6 Stk/pcs

115075



Pfalzbecher 0,5l /- CE geeicht, Schliff
wine tumbler 0,5l /- measured, engraving

8,5/8,5/15,5
6 Stk/pcs

102515




Weinbecher Carlos 0,25l /- CE geeicht, optisch, Schliff
wine tumbler Carlos 0,25l /- measured, optical, engraving

7/7/13
6 Stk/pcs



COCOON

117112  Schale Cocoon 20cm Ø
bowl Cocoon 20cm Ø


10/10/8
1 Stk/pcs



FANCY

***135040**  Schale Fancy 15cm Ø Platinrand
bowl Fancy 15cm Ø platinum


15/15/7
1 Stk/pcs

***135041**  Schale Fancy 20cm Ø Platinrand
bowl Fancy 20cm Ø platinum

20/20/8
1 Stk/pcs



MOON

***117501**  Schale Moon 13cm Ø
bowl Moon 13cm Ø


13/13/13,5
2 Stk/pcs



TESORO





***117602**Schale Tesoro 16cm Ø
bowl Tesoro 16cm Ø14,5/16/5
1 Stk/pcs

BARCELONA

***135146**  Glocke Barcelona 7cm Ø mit Teller 8,5cm Ø, 2tlg. 8,5/8,5/6,5
cover Barcelona 7cm Ø with plate 8,5cm Ø, 2pcs. 4 Set/Set



STRASBOURG

135137		Glocke Strasbourg 20cmØ <i>cover Strasbourg 20cmØ</i>	NEU	20/20/14 1 Stk/pcs
135138		Glocke Strasbourg 26cm Ø mit Teller 30cm Ø, 2tlg. <i>cover Strasbourg 26cm Ø with plate 30cm Ø, 2pcs.</i>		30/30/19,5 1 Set/Set
135139		Glocke Strasbourg 26cmØ <i>cover Strasbourg 26cmØ</i>	NEU	26/26/19 1 Stk/pcs
135151		Teller Strasbourg 30cmØ <i>plate Strasbourg 30cmØ</i>	NEU	30/30/3 1 Stk/pcs



TULIPA

145011

Vase Tulipa 15cm
vase *Tulipa* 15cm9/9/15
4 Stk/pcs

CASABLANCA

*123079

Rührer zu Barkrug Casablanca 30 cm
mixing spoon for pitcher Casablanca 30cm

3/3/30
12 Stk/pcs



CHARMING

*146641



Windlicht Charming 30cm Ø
hurricane Charming 30cm Ø

30/30/20,5
1 Stk/pcs



CRAZY FOOD

*880183






Pizza Slice Crazy Food 8 tlg. PVK
pizza slice Crazy Food 8-pcs. set MOB

20,5/16/2,5
1 Set/Set




LOUIS

*146200		Windlicht Louis 10cm Dekorschliff <i>hurricane Louis 10cm engraving</i>	10/10/10 2 Stk/pcs
*146201		Windlicht Louis 22cm Dekorschliff <i>hurricane Louis 22cm engraving</i>	10/10/22 1 Stk/pcs
*146202		Windlicht Louis 15cm Dekorschliff <i>hurricane Louis 15cm engraving</i>	14,5/14,5/15 1 Stk/pcs



SKYLINE

*120032		Eiseimer Skyline 12cm <i>ice bucket Skyline 12cm</i>	11/11/12 1 Stk/pcs
---------	--	---	-----------------------



Verkaufs- und Lieferbedingungen

I. Geltung

Unsere Lieferungen und Leistungen erfolgen ausschließlich nach diesen Geschäftsbedingungen. Sie gelten ohne nochmalige ausdrückliche Vereinbarung auch für alle künftigen Geschäftsbeziehungen. Etwaigen Einkaufsbedingungen des Käufers wird hiermit widersprochen.

II. Abschluss

1. Unsere Angebote sind freibleibend, es sei denn, dass ausdrücklich Abweichendes vereinbart wurde.
2. Wir sind erst gebunden, wenn ein Auftrag von uns schriftlich angenommen oder ausgeführt worden ist. In letzterem Falle gilt unser Lieferschein, oder unsere Rechnung als Annahme des Auftrags.
3. Der Auftraggeber hält sich an seinen Antrag bis zum Zugang unserer schriftlichen Antwort gebunden.
4. Wir behalten uns vor, an allen Produkten konstruktive Veränderungen vorzunehmen. In einem solchen Fall hat der Kunde keinen Anspruch auf Übergabe des ursprünglichen angebotenen Erzeugnisses; an einem bereits übergebenen Gegenstand sind wir nicht verpflichtet, solche konstruktiven Änderungen vorzunehmen.
5. Die Zusicherung bestimmter Eigenschaften und/oder der Eignung der Kaufsache zu einem bestimmten Verwendungszweck ist nur verbindlich, wenn dies schriftlich als Zusicherung erfolgte.

III. Preise

Maßgeblich ist unsere zum Zeitpunkt der Lieferung gültige Preisliste. Die Preise verstehen sich netto zzgl. Mehrwertsteuer.

IV. Gefahrenübergang

Die Gefahr geht auf den Käufer über, sobald die Sendung entweder demjenigen, der den Transport ausführt, übergeben worden ist, oder bei Transport mit eigenen Fahrzeugen unser Werk verlässt. Dies gilt auch bei frachtfreier Lieferung.

V. Eigentumsvorbehalt

1. Von uns gelieferte Waren bleiben bis zur völligen Bezahlung des Kaufpreises einschließlich aller Nebenforderungen unser Eigentum. Verarbeitung oder Umbildung erfolgen stets für uns als Hersteller, jedoch ohne Verpflichtung unsererseits. Erlischt unser Eigentum bzw. Miteigentum durch Verbindung oder Verarbeitung, so wird bereits jetzt vereinbart, daß das Eigentum bzw. Miteigentum des Käufers an der neu entstandenen einheitlichen Sache wertanteilig (Rechnungswert) auf uns übergeht.
2. Der Verkäufer verwahrt unser Eigentum bzw. Miteigentum unentgeltlich. Der Käufer ist berechtigt, die Vorbehaltswaren ordnungsgemäß im Geschäftsverkehr zu verarbeiten und zu veräußern, solange er nicht in Verzug ist; Verpfändungen oder Sicherungsübereignungen sind unzulässig. Die aus dem Weiterverkauf oder einem sonstigen Rechtsgrund bezüglich der Vorbehaltsware entstehenden Forderungen tritt der Käufer bereits jetzt sicherungshalber in vollem Umfange an uns ab.
3. Der Käufer wird widerruflich ermächtigt, die an uns abgetretenen Forderungen für unsere Rechnung in eigenen Namen einzuziehen. Auf unsere Aufforderung hin wird der Käufer die Abtretung offenlegen und uns die erforderlichen Auskünfte und Unterlagen geben. Bei Zugriffen Dritter auf die Vorbehaltsware wird der Käufer auf unser Eigentum hinweisen und uns unverzüglich benachrichtigen. Diesbezügliche Kosten trägt der Käufer.
4. Bei vertragswidrigem Verhalten des Käufers - insbesondere Zahlungsverzug sind wir berechtigt, die Vorbehaltsware auf Kosten des Käufers zurückzunehmen oder gegebenenfalls Abtretung der Herausgabensprüche des Käufers gegen Dritte zu verlangen. In der Zurücknahme sowie in der Pfändung der Vorbehaltsware liegt nur dann ein Rücktritt vom Vertrag vor, wenn dies von uns ausdrücklich schriftlich erklärt wird.

VI. Zahlungsverzug

1. Bei Verzug des Käufers sind wir berechtigt, Zinsen in Höhe des von unseren Geschäftsbanken berechneten Zinssatzes für offene Kontokorrentkredite, mindestens jedoch in Höhe von 5 % über dem jeweiligen Diskontsatz der Deutschen Bundesbank zuzüglich der gesetzlichen Umsatzsteuer zu berechnen.
2. Wenn der Käufer seinen Zahlungsverpflichtungen nicht nachkommt, oder wenn uns Tatsachen bekannt werden, die die Kreditwürdigkeit des Käufers in Frage stellen, sind wir berechtigt, die gesamte Restschuld fällig zu stellen. Unter diesen Voraussetzungen sind wir außerdem berechtigt, Vorauszahlungen oder Sicherheitsleistung zu verlangen.

VII. Mängelrüge

Die Anzeige gem. §§ 377, 378 HGB ist nur dann unverzüglich erfolgt, wenn sie spätestens 8 Tage nach Ablieferung der Ware bei uns eingeht.

VIII. Gewährleistung

Weist die Ware Fehler auf, so haben wir das Recht zur Ersatzlieferung. Herabsetzung des Kaufpreises und Rückgängigmachung des Kaufvertrages kann der Käufer erst verlangen, falls auch die Ersatzlieferung fehlschlagen sollte. Schadenersatzansprüche wegen Unmöglichkeit der Leistung, wegen Verzuges, aus positiver Forderungsverletzung, aus Verschulden bei Vertragsabschluß und aus unerlaubter Handlung sind ausgeschlossen, sofern sie nicht auf Vorsatz oder grober Fahrlässigkeit beruhen.

IX. Fertigung kundenspezifischer Artikel (Auftragsfertigung)

Für den Fall, dass DERU für den Auftraggeber exklusiv Liefergegenstände herstellt und liefert, die DERU weder selbst vermarktet noch an Dritte liefert, gilt bezüglich Schutzrechten und Schutzrechtsanmeldungen (Schutzrechte) folgende Vereinbarung:

Soweit DERU beauftragt wird, Liefergegenstände nach vom Auftraggeber übergebenen Zeichnungen, Modellen oder diesen gleichkommenden sonstigen Beschreibungen oder Angaben herzustellen, versichert der Auftraggeber ausdrücklich, dass ihm keine Schutzrechte Dritter bekannt sind, die durch die Herstellung solcher Liefergegenstände verletzt werden. Der Auftraggeber haftet für Ansprüche Dritter an DERU, die sich im Falle einer Verletzung von Schutzrechten durch die Herstellung und Lieferung solcher Liefergegenstände von DERU an den Auftraggeber ergeben und der Auftraggeber stellt DERU von allen solchen Ansprüchen Dritter frei.

X. Produkthaftung

Es gilt ausschließlich das Produkthaftungsgesetz der Bundesrepublik Deutschland.

XI. Anzuwendendes Recht

Für unsere gesamten Geschäftsbeziehungen zum Käufer gilt ausschließlich das Recht der Bundesrepublik Deutschland.

XII. Gerichtsstand

Als Gerichtsstand wird Bamberg vereinbart.

XIII. Salvatorische Klausel

Sollten Teile dieser Geschäftsbedingungen nicht rechtskonform sein, verpflichten sich die beteiligten Parteien eine sinngemäße, dem Wortlaut nahekommende Lösung zu akzeptieren. Die rechtskonformen Teile der Geschäftsbedingungen bleiben davon unberührt.

Sales and delivery conditions

I. Application

Sales and deliveries will be exclusively made in accordance with these conditions. They shall be applicable to all future business transactions without further explicit agreement. Sales conditions of the purchaser, if any, are hereby objected.

II. Conclusion

1. Our quotations are subject to confirmation, unless otherwise agreed in writing.
2. We are not obligated until an order has been confirmed by us in writing or performed. In the latter case, our delivery order or our invoice qualifies as confirmation of the order.
3. The customer is bound by its inquiry until the receipt of our written answer.
4. We reserve the right to make constructional modifications to all our products. In such a case, the customer can claim no rights to the originally offered product; we are not bound to make such constructional modifications to products already delivered.
5. The assurance of certain features and/or the suitability of the goods purchased for a certain use are only binding, if such assurance was made in writing.

III. Prices

The prices specified in the price list applicable at the time of delivery are binding. The prices are net prices plus the legally applicable VAT.

IV. Transfer of risk

The risk is transferred to the purchaser as soon as the delivery has been transferred to the carrier effecting the transport or left our factory, if transport is made with own vehicles. The same applies to carriage-free deliveries.

V. Retention of title

1. We shall retain the title of goods delivered by us until the complete payment of the purchase price, including all secondary claims. Any processing or modifications are always made for us as manufacturer, but without any obligation on our part. If our property or joint property expires due to combination or processing, it shall already be agreed that the purchaser's property or joint property of the new, uniform item shall be transferred on a pro-rata basis (invoice value) to us.
2. The seller stores our property or joint property free of charge. The purchaser is entitled to process or sell the goods subject to retention of title properly during business transactions, as long as the purchaser is not in default; pledging or assignment as security is not permissible. Any claims arising out of the resale or any other legal ground with regard to the goods subject to retention of title shall already be assigned by way of security to us by the purchaser to the fullest extent possible.
3. The purchaser shall be authorised to collect claims assigned to us for our account in its own name; such authorisation is subject to cancellation at any time. Upon our request, the purchaser shall disclose the assignment and provide us with the necessary information and documents. If third parties seize the goods subject to retention of title, the purchaser shall inform them of our title and notify us immediately. Any costs hereto shall be borne by the purchaser.
4. If the purchaser violates the contract in any way – in particular through default – we are entitled to have the goods subject to retention of title returned at the purchaser's expense or to request assignment of the purchaser's claims for surrender against third parties. Any withdrawal or pledging of the goods subject to retention is only considered a withdrawal from the contract, if such withdrawal is explicitly made by us in writing.

VI. Default

1. If the purchaser is in default, we are entitled to claim interest amounting to the interest rate charged to us by our commercial banks for open credits with a minimum of 5% above the applicable bank rate of the German Federal Bank plus legally applicable VAT.
2. If the purchaser is in default with its payment obligations or if we gain knowledge of facts that question the purchaser's creditworthiness, we are entitled to request payment of the entire remaining debts. Under these circumstances we are also entitled to request advance payments or securities.

VII. Notice of defects

The notice of defects shall only be considered as made immediately as specified in § 377, 378 HGB [German code of commercial law], if we receive such notice 8 days after the delivery of the goods at the latest.

VIII. Warranty

If the goods show any defects, we are entitled to make a replacement delivery. The purchaser is not entitled to reduce the purchase price and cancel the purchase contract, unless the replacement delivery also fails. Claims for compensation due to impossibility of performance, default, positive violation of contractual duties, fault at the time of contract closure and illegal actions are excluded, unless they are based on intent or gross negligence.

IX. Production of customer-specific goods (make-to-order production)

If DERU exclusively produces and delivers goods for the customer that DERU neither markets nor delivers to third parties, the following agreement shall apply with regard to property rights and applications for property rights (property rights): If DERU is charged with the production of goods to be delivered in accordance with drawings, models or any equivalent descriptions or specifications submitted by the customer, the customer ensures explicitly that it does not know of any property rights of third parties that might be infringed by the production of such goods to be delivered.

The customer is liable for claims of third parties made against DERU, which result from an infringement of property rights due to the production and delivery of such produced goods to the customer by DERU, and the customer keeps DERU indemnified against all such claims of third parties.

X. Product liability

The product liability law of the Federal Republic of Germany is exclusively applicable.

XI. Applicable law


The laws of the Federal Republic of Germany are exclusively applicable to all our legal relations with the customer.

XII. Place of jurisdiction

Bamberg, Germany, shall be the place of jurisdiction.

XIII. Severability clause

If parts of these terms and conditions turn out to be not in conformity with the law, all parties involved agree to accept a solution with an analogous meaning and wording. The parts of the terms and conditions in conformity with the law remain unaffected.



DERU Glaswarenvertrieb GmbH
Lagerhausstr. 4-6
D-96052 Bamberg

Fon +49 (0) 951 9 65 79 - 0
Fax +49 (0) 951 9 65 79 - 13
www.derudesign.com
info@derudesign.com